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«Πράσινο φως» για τρία νέα σχολεία στον δήμο Πυλαίας – Χορτιάτη

ΚΑΡΦΙΤΣΑ NEWS
 21:15

Θετικές εξελίξεις για τη σχολική στέγη στον Δήμο Πυλαίας
Χορτιάτη, καθώς ανοίγουν κατασκευαστικά μέτωπα για τη
δημιουργία τριών νέων σχολείων. Πρόκειται για το 3ο
Δημοτικό Σχολείο Πανοράματος, το 3ο Γυμνάσιο Πυλαίας
και το 3ο Λύκειο Πυλαίας.
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Όπως έκανε γνωστό, η δημοτική αρχή κατάφερε να συμπεριληφθούν τα τρία νέα σχολεία
στο μεγάλο έργο ΣΔΙΤ του ΥΠΟΜΙΔΑ ύψους 160 εκ. ευρώ για συνολικά 17 σχολεία σε 9 δήμους
στην Κεντρική Μακεδονία.

Ο μεγάλος κτιριακός διαγωνισμός περνά στη Β’ φάση, που αποτελεί και το τελικό στάδιο,
δηλαδή αυτό των προσφορών, ενώ σύμφωνα με τη σχετική πρόσκληση οι προσφορές
πρέπει να υποβληθούν μέχρι την 5η Σεπτεμβρίου 2022, σε λιγότερο από δύο μήνες από
σήμερα.

Τα σχολεία σύμφωνα με το χρονοδιάγραμμα θα κατασκευασθούν σε 2 χρόνια από την
υπογραφή της σύμβασης. Ο ανάδοχος με την ολοκλήρωση του κατασκευαστικού
αντικειμένου θα αναλάβει τη λειτουργία-συντήρηση και φύλαξη των σχολείων, καθώς
επίσης την πληρωμή των λογαριασμών ηλεκτρικού ρεύματος, νερού, αποχέτευσης, φυσικού
αερίου, σταθερής τηλεφωνίας και Internet, κ.λπ.

«Η σχολική στέγη ήταν και είναι πάντοτε πρώτη μας προτεραιότητα. Μόνο τυχαίο δεν είναι
άλλωστε το γεγονός ότι στον Δήμο μας πρόκειται να κατασκευαστούν τα 3 από τα συνολικά
17 νέα σχολεία της Κεντρικής Μακεδονίας. Το έργο προχωρά στη Β φάση, είναι μεγάλη όμως
η ανάγκη να επιταχυνθούν οι διαδικασίες και να μην υπάρξουν άλλες καθυστερήσεις ώστε ο
διαγωνισμός να ολοκληρωθεί εντός του 2022. Οι πιέσεις, οι προσπάθειες μας και η επιμονή
μας όλο αυτό το διάστημα δικαιώνονται στην κατεύθυνση της οριστικής επίλυσης του
“καυτού” προβλήματος της σχολικής στέγης», τονίζει ο δήμαρχος Ιγνάτιος Καϊτεζίδης.
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